
STAREŠINE V KO ZRVS NE POZNAJO POČTTKA

Zdravo deblo, čile veje
Zgodi se, da je včasih novinar pred

skoraj neprijetno nalogo. V skopo po-
ročilo mora vtreti bogato dejavnost ene
od krajevnih organizacij. Neusmiljeno
mora upoštevati načelo »redke vrste -
krepke misli«. Tako se mi je zgodilo pri
tej anketi. Izjave so kratke in prinašajo
res značilno srž dela rezervnih starešin
iz krajevne organizacije Ig.

Anton Srebotnjak, starosta
KO ZRVS: Po letu 1962 je pri-
čela naša organizacija delati na
območju, ki ga danes zajema
KS Ig, Iška vas, Tomišelj in Go-
10 - Zapotok. Ves čas smo daja-
11 odgovorne naloge tudi mla-
dim članom. Oblikovana imamo
poverjeništva in aktive. Prvi so
strokovna vez med člani in or-
ganizacijo po krajevnih skup-
nostih, drugi pa povezava orga-
'nizacije s KS, nJCTiimi organi in
DPO ter društvi.

Ivan Žagar, dosedanji pred-
sednik: Vsa strokovna opravila,
študij gradiva za OTV, preda-
vanja, seminarji potekajo v pe-
tih poverjcništvih. Rezultati so
zelo dobri. Aktivi so odlično za-
živeli. V KS Ig so aktivirali
obrambni krožek na šoli, v KS
Iška vas so sodelovali pri pro-
stovoljnih delovnih akcijah, v
Tomišlju so bili vktjučeni v ak-
cijo NNNP, na Zapotoku so ze-
lo dobro pripravili strelišče. To
je prineslo v organizacijo več
kolektivnega dela.

Janez Čampa, predsednik ko-
misije za strokovno izobraieva-
nje:Za ravnanje z orožjem sku-
šamo usposobiti tudi pripadnike
CZ, NZ, gasilce. Clane KO
ZRVS smo naučili strcljati s
tromblonom. Na ižanski osnov-
ni šoli je Tone Glavan oblikoval
zelo delaven obrambni krožek.
Z razdelitvijo KO ZRVS po
središčih krajevnih skupnosti
smo dosegli. da KO ni le mno-
žična, ampak je predvsem učin-
kovita.

Janko Tavželj, poverjenik ta
Iško vas: Dogovorili smo se, da
poverjeniki obiskujemo člane,
jih obveščamo o akcijah, pobi-
ramo članarino, raznosimo naše
glasilo ier skrbimo za razširja-
nje Naše obrambe. Delo jc od-
govorno in zahteva precej časa
in volje. Iškovarci ne počivamo.
Bili smo delavni prostovoljci v
Iškctn vintgarju, na družbencm
domu in ob drugih delovnih ak-
cijah.

Olo Comino, podpredsednik:
V KO sm« sprejeli prvi članici:
Tončko Žirovnik in Branko
Srebotnjak ter nosilce delova-
nja CZ, NZ in družbene samo-
zaščite. Pripravljamo se na de-
javnosti učencev 7. in 8. razrcda
ob obrambnem krožku. V strel-
skih skupinah treniramo za ob-
čmska in vnjaška tekmovanja
Lani smo dosegli prvo mesto v
streljanju z vojaško pištolo. Na
odprto tekmovanje LAO poši-
Ijamo po štiri ekipe in s Icm
simboliziramo ime TITO.

Tone Maček, podpredsednik
IPK: Imamo izjemno bogato
slikovno gradivo (slike, diapozi-
livi, film) o delovnih akcijah,
OTV. proslavah in strokovni
dejavnosti. Zvočni film .je bil
predvajan tudi v domu JLA in
so si ga ogledali predstavniki
ZRVS Jugoslavije. Dobro je bil
ocenjen. Glasilo Naš korak ob-
vešča naše člane in ostale-o na-
šem delu. V njem pišemo o na-
šem delu in sodelovanju vseh
krajevnih udeležencev v SLO in
družbeni samozaščiti.

Boleslav Bizaj, član predsed-
stva: Lahko potrdim ugotovi-
tev, da je dosedanjemu vodstvu
uspelo vključiti v organizacijo
vse rezervne starešine in ZRVS
dali ugled, ki ga mora uživati v
krajevnih skupnostih Na voli-
tvah je bilo v delegacije KS Ig,
Iška vas, Golo Zapotok in To-
mišelj izvoljenih precej naših
članov. Tako se ho še okrepila
vez med KO ZRVS in krajevni-
mi skupnostmi ter njenimi dele-
gacijami in DPO.

Stane JESENOVEC


